



# Svenska Welsh Corgi Klubben

## Protokoll styrelsemöte

Mötesdatum: 2022-10-15

Datum : 15 Oktober 2022

Starttid: ca 09:00 på Anicura Djurdoktorn i Linköping

Närvarande: Annette Nordenstad, Eva Sahlin, Sofia Berg,  
Helena Wiklund, Cor van der Beek, Victoria Jansson, Jennica Skoglund.  
Fia Nilsson kommer in vid punkt 8.

Inte närvarande/anmält förhinder: Cecilia Andersson, Johanna Gull

### 1. Mötets öppnande

Ordföranden förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkomna.

### 2. Val av sekreterare

Till sekreterare valdes Sofia

### 3. Val av justerare

Till justeringsman valdes Annette

### 4. Justering av dagordningen

Dagordningen godkänns.

### 5. Föregående mötesprotokoll

Föregående mötesprotokoll godkänns.

### 6. Ekonomisk rapport

- Ekonomisk rapport fram till 13/10 visas av kassören. Budget från årsmötet är inskrivet i denna rapporten. Vi klarar budget klart över marginal i år för 2022.
- Klubben behöver se över ny plattform för videomöten.
- Kassören fixar ett företags/betalkort för att vi lättare ska kunna utföra vissa betalningar.

### 7. Inkommande post och utgående post

Inkommande post:

-Protokoll från senaste CS nr 5

-Fråga från SKK medlemservice angående medlemsavgifter 2023

Vid styrelsemötet svaras denna fråga ut att medlemsavgift för år 2023 är densamma som 2022.

-Fråga från medlem gällande boken "Spanish Paintings"

Vid styrelsemötet svaras ut till medlem att vi inte kan hjälpa denne med ett bra svar på denna frågan.

-SKK valberednings arbete för 2023

-Motioner till KF 2023 ska in senast 31/3-2023

Styrelsen bordlägger frågan till nästa möte-

-Utbildning av fullmäktige- och årsmötesordförande – 4 december 2022

-Information om bph- bli arrangör eller funktionär

-Mail från redaktören angående nekad annons i förra wcp

-Förfrågan om ny domarelev för att blir exteriörhundsdomare på Cardigan och Pembroke  
Godkänns nu under detta styrelsemötet att godkänna hen som exteriörhundsdomare på våra raser.

Utgående post:

-Svarat ut till medlem att denne får söka vidare i sin fråga om boken Spanish Paintings.

8. Kommittérapporter:

Avelskommittén

- Har planerat medlemsmöte 29/10 där man också ska gå igenom RAS.
- sekreteraren skickar ut påminnelser till medlemmarna om att medlemsmötet finns.

WCP-redaktionen

- Vi behöver hitta en arbetsgrupp för WCP som kan hjälpa åt att arrangera vår tidning.
- - Diskussion om annonser inför jultidningen som kommer ut i december. Kommer information om detta på vår egen facebookside.
- Diskussion om material till nästa års WCP.

Utställningskommittén

- Vi ska titta igenom vilka exteriörhundsdomare som examinerar våra nya domare.
- Till domarkonferensen ska vi skriva ett domarkompendium.
- När en ny domare blir godkänd ska utställningskommittén skicka ett välkomnspaket.
- 60-årsjubileet tar vi på punkt 9.

Vallningskommittén

- inget nytt inkommet.

Webbkommittén

- Ordförande tar kontakt med webbredaktören och kollar om hur vi mer kan få en aktiv hemsida.
- Önskan om en årskalender på hemsidan.
- Vi vill komma åt gamla hemsidan för att ta in material till nya hemsidan. Vi ska kolla upp vem som kan hjälpa oss med det/ kostnadsförslag.

#### PR och Mässansvarig

- Inget nytt inkommet.

#### BPH-ansvarig

- 1 anmäld till bph i slutet på Oktober.
- Styrelsen har lagt fram om förslag att fixa ett diplom till alla som utfört bph. Detta kommer att gälla från och med 2023.

#### Aktivitetskommiteen

- inget nytt inkommet.

Facebook medlemmar: 1583 st

#### 9. Övriga frågor

- 60 års jubileumet  
Vi ska ha en hundutställning i maj i Österbybruk.  
Vi vill ta fram en jubileumslogga.

Vi jobbar med årsboken. Ordföranden ska sammanställa en arbetsgrupp, vi kommer att använda tidigare årsbok som mall. Vi vill ha sponsorer som sponsrar oss att kunna framställa boken. Vi skaffar dropbox att hålla årsboken i för framtida bruk och att vi lättare kommer åt den.

Förslag på 2 aktivitetshelger med liknande program där platsen är Mösseberg och Järvsö.

Förslag på några mer vallningstillfällen 2023.

Styrelsen tar fram ett program för året 2023.

#### - Uppfödare inom Swck

Styrelsen vill nå ut till sina uppfödare, vi vill veta hur vi tillsammans kan nå ut till våra uppfödare som är medlemmar och se hur vi kan tillsammans kan arbeta för våra raser. Samt även nå ut till uppfödare som ännu inte är medlemmar.  
Vi kommer att gå ut med fråga på facebook på vad våra uppfödare önskar.

#### - Nya medlemmar i swck

Vi vill skicka ut ett välkomstpaket till våra nya medlemmar.  
Vi ska kolla upp om rabattcheck och lite nya trycksaker.

#### - Hamiltonplaketten- nomineringar

Vi har 2 förslag på nomineringar till Hamiltonplaketten.

-Domarkonferensen 2025

Ordföranden har kontakt med Svenska Heelerklubben.

Vi vill ta fram en arbetsgrupp som samarbetar med allt som har med domarkonferensen att göra. Förslag att delar från utställningskommittén och avelskommittén ska ingå i den här arbetsgruppen.

Till att börja med ett möte med Heelerklubben för att bestämma datum osv.

10. Nästa möte 22/11

11. Mötets avslutande

Vice Ordförande tackar för mötet och avsutar

Vid protokollet: Sofia Berg

Mötesordförande: Cor van der Beek



Mötesjusterare: Annette Nordenstad

